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Verksamhetsrappor HTM2

Styrelsen

Efter HTM1 har styrelsen fokuserat på nästa verksamhetsår och har påbörjat överlämningen
till styrelsen 21 samt skapat ett budgetförslag till nästa år tillsammans med styrelsen 21.

Ordförande

Sedan HTM1 har inte mycket hänt på sektionen eftersom de skärpa allmänna råden satte stopp
för sektionens verksamhet. Jag har dock gjort lite planering inför båda sektionsmötena samt
hållt fortsatt kontakt med LTH och de andra sektionerna.

Vice Ordförande

Jag har fortsatt med det kontinuerliga arbete med att skriva protokoll. Vidare har jag också
uppdaterat sektionens stadgar och reglemente. Jag och Noah förberedde också stadfästelse av
sektionens stadgar, genom att skicka in handlingar till Fullmäktige. På FM9 stadfästes sektio-
nens stadgar.

Cafémästeriet

Vi hade öppet cafét i tre dagar efter HTM1 och därefter stängde vi för inläsningsvecka, vi ha-
de som vanligt lite extra i Border under dessa två veckorna. Under tentaveckan kom Skånes
utökade allmänna råd och vi bestämde oss för att stänga ner verksamheten, vi har inte haft
öppet sedan dess. Testamente är skrivet och skickat till electus, överlämning är planerad denna
vecka.

SRD

Vi har haft möte varannan vecka. Vi har hittat en Sverre som fyller posten husstyrelse-representant
till 2021. Haft möte med SRX några gånger, några ordförande av oss därifrån vill ha en studieteknik-
föreläsning innan jul och letar föreläsare nu, typ hos verkstaden och sånt. Diskussionsmöte med
programledningen, det som togs upp är sånt som ska slipas och fixas till beslutsmötet den 15e
dec. Typ C’s nya obligatorie och D’s obligatorie. Vi har även haft en dialog med Björn Regnell
och Programledningen angående kursplanen i D:arnas grundprog. Vi väntar just nu på hur
institutionen ser på Programledningens senaste anmärkning om att det inte borde vara 1 ten-
tatillfälle per år utan 2 (styrdokument säger att det inte borde vara 1 tillfälle när det är en kurs
i grundblocket). Fått in klagomål från studenter med diverse grejer och hjälpt dom med det.
Mailat och klagat på kursansvarige i några kursen.

Informationsutskottet

Sedan HTM1 har DWWW börjat ha regelbundna möten igen. Fotografernas verksamhet har i
princip försvunnit med tanke på att vi inte haft några event. Artisterna har fått in några nya
uppgifter, men ligger fortfarande en del i backloggen. Arkivet har inte gjort något särskilt.
Mycket tid har gått för att skriva ett fullständigt testamente för informationsutskottet, tänkt att
vara en grund till hur verksamheten kan skötas i framtiden.
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Skattmästeriet

Arbetet sen HTM1 har främst varit löpande bokföring och försöka bli i fas med all ekonomisk
verksamhet som har skett under nollningen. Det har också lagts mycket arbete på att stämma
av så att allting stämmer överens och för att fixa det som inte stämmer. Utöver det har en stor
del av arbetet varit att jaga efter fakturor som ännu inte har blivit betalade av företag. Då de
nya restriktionerna infördes, har stor del av den ekonomiska verksamhet stannats. Som följd
av det har jag jagat efter många utlägg som ännu inte är gjorda samt arbetat på att casha in alla
sista kontanter i banken. Har också arbetat på att uppdatera Skattmästarens testamente och
haft överlämning till Skattmästaren 2021.

Aktivitetsutskottet

Vi hade möte precis innan tentaperioden där vi planerade att göra en hel del event, tyvärr
ställdes allt in då coronarestriktionerna blev mycket hårdare efter. Jag har haft en kort över-
lämning där vi diskuterade hur läget ser ut och vad man kan göra nästa år. Har även börjat
skriva testamente.

Sexmästeriet

Sedan HTM1 har vi ställt in alla planerade event som följd av coronarestriktionerna. Vi har
städat ur sexförrådet och jobbat lite med överlämning till nästa år.

Nollningsutskottet

Vi har utvärderat nollningen och arbetet under året. En ny “Stab” har klivit på och vi har haft
överlämning med dem.

Källarmästeriet

Har planerat och sedan ställt in snickerboa. Har lagt resten av min budget på verktyg m.m
som kommer underlätta arbetet för utskottet nästa år. Även beställt skåp till färg m.m som vi
behöver.

Näringslivsutskottet

Mailat med företag och marknadsfört dem. Påbörjat planering av överlämning och uppdate-
ring av testamente.
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